
ROMÂNIA
JUDEŢUL HUNEDOARA
MUNICIPIUL PETROŞANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S - V E R B A L

încheiat azi, 12 noiembrie, cu ocazia desfăşurării şedinţei extraordinare a Consiliului Local
al municipiului Petroşani, convocată de îndată prin Dispoziţia nr. 813/2021

La şedinţă participă dl Primar Florin Tiberiu Iacob-Ridzi, dna Viceprimar Mariana Ghioc, dna
Velici Delia, secretar general, fiind prezenţi şefii compartimentelor de specialitate din cadrul Primăriei
Municipiului Petroşani.

Sunt prezenţi un număr de 19 consilieri locali.
În conformitate cu dispoziţiile Hotărârii Consiliului Local nr. 276/2021 preşedinte de şedinţă este

domnul consilier Sîrbu Septimiu Cristian.
Având în vedere situația ivită, determinată de infecția cu COVID-19, care face imposibilă

prezența consilierilor locali la locul desfășurării ședințelor, ședința se va desfășura online.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN:
- Supun la vot ordinea de zi prezentată:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN:
1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al Municipiului Petroșani;

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Am văzut că s-au introdus o serie obiective pe lista de investiții, în speță, mă interesează

problema parcărilor. Când le vom face aceste parcări?

DL PRIMAR:
- Anul acesta am alocat bani pentru DALI-uri iar anul viitror vom aloca bani pentru parcări.

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Deci vom prinde investiția pe bugetul anului viitor?

DL PRIMAR:
- Da. Am o rugăminte la dumneavoastră, în legătură cu locurile de parcare, dacă aveți solicitări sau

niște locații în plus de ce o să facem noi, vă rog să ne spuneți.

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- La școala nr. 6 trebuie găsită o soluție.

DL CONSILIER LĂUTARU:
- În Dimitrov am mai primit niște solicitări.

DL PRIMAR:
- Acolo avem nevoie de semnături din partea locatarilor.



DL CONSILIER GERSCHNER:
- Ați cerut la începutul anului niște propuneri de proiecte de hotărâre. Aici unde se construiește

catedrala v-am propus și o deschidere către biserică și bulevardul 1 Decembrie. Puteți să luați și asta în
considerare? Deoarece, această parcare este utilă atât pentru cei care vin la biserică cât și pentri cei
care locuiesc în zonă.

DL PRIMAR:
- În fața bisericii va fi o parcare, ne vom gândi la una și în spatele ei, dar nu știu dacă este foarte

confortabil să se parcheze mașinile până sub geamul locatarilor.

DL CONSILIER GERSCHNER:
- Este distanță, domnule primar.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 287/2021.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN:
2. Proiect de hotărâre privind rectificarea Bugetului Instituțiilor Publice și

Activităților Finanțate Integral sau Parțial din Venituri Proprii al Municipiului Petroșani;

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 288/2021.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN:
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de 3 000

lei în vederea marcării începutului sărbătorilor de iarnă;

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 289/2021.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN:
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de 38 000

lei în vederea achiziționării unor cutii de ciocolată cu prilejul sărbătorilor de iarnă;

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DNA CONSILIER BURDUF:
- Câți copii beneficiază de aceste cutii de ciocolată?

DNA KECS:
- Sunt în jur de 3500 și ceva de copii.



DL CONSILIER GERSCHNER:
- Este lăudabil ce faceți pentru acești copii dar mie mi se pare că nu este bine formulat acest

proiect de hotărâre, ca și frază mă refer. Aici scrie “achiziționarea unor cutii de ciocolată”. Eu îmi pun
întrebarea, există deja un furnizor pentru aceste cutii de ciocolată? Care are niște ciocolată nevândută
și trebuie neaparat să o vândă și exact suma aceasta este necesară? Eu aș fi formulat-o altfel, aș fi
specificat “o cutie de ciocolată” sau un cadou de copil, să coste atâta, în funcție de vârstă, nu neaparat
doar ciocolată.

DL PRIMAR:
-Nu cred că este pregătit cineva să aibă un stoc de ciocolată și noi să o cumpărăm. Niodată nu am

făcut așa ceva. Întodeauna când am dat aceste cutii, am pus o sumă estimativă, în funcție de ce găsim
pe piață dar cu termen de valabilitate, cu tot ce trebuie. Noi nu ne jucăm cu așa ceva. Nu este vorba de
niciun stoc de cicolată.

DNA CONSILIER BURDUF:
- Dacă împarți cei 3800 la cei 3500 și ceva de copii, iasă în jur de 10 lei de copil.

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Nu se poate pune nici o sumă exactă deoarece nu se știe la ce preț se va lua această cutie de

ciocolată acum. Dacă ai pune o sumă exactă ai fi extrem de restricționat să găsești la prețul acela, nici
mai puțin, nici mai mult și atunci ar apărea suspiciunea că este cu dedicație această achiziție.

DL CONSILIER GERSCHNER:
- Bun, dar putem trece în proiectul de hotărâre suma exactă pentru copil.

DNA KECS:
- Asta încerc să vă spun: dacă ne uităm pe SEAP găsim o cutie de ciocolată, dăm un exemplu, cu 9

lei, mâine aceeași cutie poate fi 9,50 lei și atunci nu ne mai ajung banii.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 290/2021.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN:
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de

11 000 lei în vederea premierii artistului Ion Barbu pentru rezultatele obținute în întreaga
sa carieră;

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 291/2021.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN:
6. Proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării cu 341 000 lei a sumei

alocată prin H.C.L. nr. 138/2021;

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL CONSILIER HUMEL:
- Construirea acestei biserici nu are o altă sursă de finanțare, decât bugetul local?



DL PRIMAR:
- Din păcate, da. Consiliul Județean parcă a dat 10 mii de lei și a mai primit de-a lungul timpului

de la Guvern, de la Ministerul Cultelor.

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Biserica ortodoxă, ce face? Atunci când a fost vorba să se construiască această catedrală, au

spus că nu este problema noastră construcția, noi doar să le oferim terenul.

DL PRIMAR:
- Da, noi am susținut cel mai mult această construcție.

DL CONSILIER GERSCHNER:
- Adevărul este că această construcție trebuie terminată.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? - 2 voturi (dna consilier Niță și dl consilier Humel)

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 292/2021.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN:
7. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de

70 000 lei ca sprijin financiar pentru continuarea lucrărilor de construcție la
Biserica ,,Sfântul Efrem cel Nou și Sfântul Ioan Rusul” din Municipiul Petroșani;

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL PRIMAR:
- Este vorba despre biserica din Colonie. Noi, până acum nu am dat nici un ban pentru această

biserică. Toată finațarea a fost susținută de dl Toma și alte persoane care au donat bani. De când a
murit dl Toma, s-a cam încetinit finalizarea acestei biserici.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 293/2021.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN:
8. Proiect de hotărâre privind modificarea organigramei și statului de funcții al

aparatului de specialitate al Primarului municipiului Petroșani și a serviciilor publice din
subordinea Consiliului Local;

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 294/2021.



DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN:
9. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii ale

Spitalului de Urgenţă Petroşani.
DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN:

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 295/2021.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN:
- Dacă nu mai sunt alte probleme, declar închisă şedinţa extraordinară a Consiliului Local,

convocată de îndată pentru data de 12 noiembrie 2021.

Petroşani, 12 noiembrie 2021

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ
SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN

CONTRASEMNEAZĂ
SECRETAR GENERAL

DELIA VELICI
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